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 Onderwerp: Beantwoording art 74 vragen n.a.v. artikel NRC Handelsblad 

 

 Geachte heer van der Kallen, 
 

Waterschap Brabantse Delta 

Postbus 5520, 4801 DZ Breda T 076 564 10 00 F 076 564 10 11 

E info@brabantsedelta.nl I www.brabantsedelta.nl K.v.K.nr: 51 181 584 

IBAN NL88 NWAB 0636 7592 02 BIC NWABNL2GXXX BTW.nr: NL812566762B01 

 

Op 24 september heeft u vragen gesteld naar aanleiding van een publicatie in de NRC over vergunningen 
en ‘regelgeving’ rond de lozingen van tankreinigers op riolen en oppervlaktewateren. Wij hebben uw brief 
behandeld in onze vergadering op 22 oktober 2024 en besloten u als volgt te antwoorden. 
 
Toelichting:  
 

1.    Hoeveel tankreinigende bedrijven zijn er actief in ons werkgebied c.q. lozen op wateren of 
riolen in ons werkgebied? 

  
Antwoord: 
Het waterschap heeft in zijn beheergebied 5 tankautocleaners, geen van de tankreinigers loost direct op 
oppervlaktewater. 

 
2.    Hebben deze bedrijven in ons werkgebied een vergunning en zo ja, hoe oud zijn deze 
vergunningen en door wie (welke instantie) zijn deze vergunningen afgegeven? 

 
Antwoord: 
Deze bedrijven hebben indirecte lozingen waarvoor de vergunning is verleend door de OMWB. Als 
wettelijk adviseur voor de indirecte lozing heeft team Vergunningen geadviseerd (op te nemen 

overwegingen en voorschriften): 

- GCA:                     wijzigingsvergunning van 2014. Nieuw revisietraject opgestart. 
- Stolthaven:            wijzigingsvergunning van 2018. Nieuw revisietraject opgestart. 
- Technoport             wijzigingsvergunning van 2021. 
- Eikelenboom:          wijzigingsvergunning van 2024. Ontwerp beschikking gepubliceerd  
- Omja:                     revisievergunning van 2023 
 

 
3.    Zijn deze vergunningen gebaseerd op de door de ‘stoffenbank’ ingeschatte risico’s? 

   
Antwoord: 
Nee, de vergunningen zijn niet gebaseerd op de genoemde stoffenbank. Stofbeoordeling en aanpak vindt 
plaats conform de Algemene Beoordelingsmethodiek (ABM). Een bedrijf doet de beoordeling, De OMWB 

beoordeelt deze. Voor het beoordelen van stofeigenschappen wordt gebruik gemaakt van MSDS’en, de 
internationale stoffendatabase ECHA. Het bedrijf kan de stoffenbank gebruiken voor het vaststellen van 
de waterbezwaarlijkheid van een stof en de bijbehorende saneringsinspanning. Het bevoegd gezag checkt 

deze met de ABM op basis van MSDS’en en de ECHA stoffendatabase en incidenteel 
stoffenbeoordelingssoftware en neemt dit op in de vergunning. Nieuw te reinigen stoffen dienen te worden 
aangevraagd en eveneens gecheckt door het bevoegd gezag. 

4.    Heeft het Dagelijks Bestuur kennisgenomen van het feit dat de Unie van waterschappen stelt 

dat het sinds 2015 of 2016 geen betrokkenheid meer kent bij deze ‘stoffenbank’?  
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Antwoord: 
Ja, het is binnen de afdeling Vergunningen, Toezicht en Handhaving van het waterschap bekend. 

 

5.    Heeft het Dagelijks Bestuur kennisgenomen van het feit dat Rijkswaterstaat stelt dat het 
“minimaal zes jaar geen enkele betrokkenheid” heeft met de ‘stoffenbank? 

  
Antwoord: 
Ja, het is binnen de afdeling Vergunningen, Toezicht en Handhaving van het waterschap bekend. Op 
verzoek van het Dagelijks Bestuur wordt deze kwestie binnenkort ook met Rijkswaterstaat besproken in 
een bestuurlijk overleg 

 
6. Is het Dagelijks bestuur met Ons Water van mening dat vergunningverlening niet meer 
gebaseerd kan zijn/worden op de ingeschatte risico’s door de stoffenbank? 

 
Antwoord: 
Het proces rondom vergunningverlening is niet gebaseerd op de stoffenbank (zie antwoord op vraag 3). 

  
7. Is het Dagelijks bestuur met Ons Water van mening dat ruim vijftig van de stoffen/chemicaliën 
die de ‘stoffenbank’ kwalificeert als “minst schadelijk” zo gevaarlijk zijn voor mens als natuur dat 
deze volgens de wet zoveel mogelijk uit het milieu moeten worden geweerd?  

 
Antwoord: 
Het proces rondom vergunningverlening is niet gebaseerd op de stoffenbank (zie antwoord op vraag 3).  

Omdat de ATCN stoffenbank niet bepalend is voor de vergunningverlening, is deze vraag niet relevant.  
 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Uw brief en onze antwoorden daarop 

worden ter kennis gebracht van het algemeen bestuur en op de website van het waterschap gepubliceerd. 
 
 

 
 
Hoogachtend, 
Het dagelijks bestuur, 
De loco-dijkgraaf De secretaris-directeur 
 

 
 
 
 
A.E.J. Govers-Gabriëls 

 

 
 
 
 
dr. A.F.M. Meuleman 

 


